
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    Cycle 9 Homework Planner 
(Date covered: Nov 29th – Dec 8th 2020) 

  

Grade 8 Girls     

 

Homework is to be submitted onto Managebac 

Date: Day 1, Sunday 29 November 

1. English: Read the poem "Summer of his fourteenth year" on page 74 & 75 of Literature Support Booklet in preparation for 
the class discussion on Day 4. Write a short paragraph (50 words) in which you compare the similarities and differences between 
the speakers in "Hanging Fire" and "Summer of his fourteenth year" which will be shared with the class during the literature 
lesson. Due day 4 

2. Math: Project as assigned by classroom teacher. Due on day 8 

Date: Day 2, Monday 30 November 

   ية حيث ستملى على الطلاب في آخر حصة من الدورة .التدريب على الفقرة التالهمزتا القطع والوصل( :   إملاء: اللغة العربية:. ١
يجري  ، فأخبره أنَّه مرَّ بيتًا من بيوتِ الأغنياء  عندهم وليمةٌ . فأسرعَ أشعبُ إلى بيتِ القومِ و دخل لأشعب  ىتً في أحدِ الأيامِ جاء ف  “

لا يعرفه قال له : ” اصعدْ يا أبي ” فصعدَ أشعب ُ فَوجدَ   أً يتِ قد وضعَ سُلَّمًا ، فكلَّما رأى امرمُؤَم ِلاً أنْ يجدَ عشاءً لليلته ، فإذا بصاحبِ الب
لَّمُ ، و وُضعَتِ  نفسه في غ  رفةٍ مفروشةٍ ، و توالى صعود الناس إلى هذه الغرفة حتى بلغ عددهم ثلاثةَ عشر طفيليًّا ، ثم رُفعَِ السُّ

أشعب  و من معه ينتظرون متحي ِرين ، قال بعضهم : ما جرَّبنا  شيئًا كهذا قط . فقام أشعب و صاح   الموائدُ في أسفلِ الدار ِ ، و بقي
 يحةً قويةً . بصاحب البيت ص

 
 مؤملا( ثم ضعها في جملة تامة  في دفتر الطالب  –ــ هات مرادف  كل  كلمة من الكلمتين التاليتين : ) يجري  1
 جملة تامة  في دفتر الطالب  رفع ( ثم ضعها في  -ليتين  :  )صعود  ــ هات ضد كل كلمة من الكلمتين التا2

2. Science: Create or draw a Heat Transfer Poster. You must explain conduction, convection and radiation. Your poster can either 
be created on  on A4 blank paper or by using an application/software.  Upload it on managebac. 
Date: Day 3, Tuesday 1 December 

1. Math: P146 Review set 7A Q1 to 5 

Date: Day 4, Wednesday 2 December 

من كتيب العمل الأدبي ، حلل نص ) رسالة إلى أمي  101بعد قراءة النموذج  المحلل ) الصداقة( ص   :قراءة وكتابة :.اللغة العربية١
 . 106-105من كتيب العمل الأدبي والإجابة في صفحة  103ص  (

2. Individuals and Societies: Using your OWN words answer the following questions: 
a. Explain what the Industrial Revolution was. 
b. Analyse how the Industrial Revolution has impacted modern society. 
The pages 63 - 68 will help guide your answer. Refer to page 12 of your workbook to help you answer the questions correctly by 
better understanding the words in bold. Please use an A4 sheet of lined paper to write your answers on. 
Date: Day 5, Thursday 3 December 

1. English: Literature: Complete the poetry questions on pages 78 & 79 (No. 1-5) of your Literature Support Booklet. Due Day 6. 

Weekend 

Date: Day 6, Sunday 6 December 

1. Math: P158  Ex8F last column of Q1 and 2 

Date: Day 7, Monday 7 December 

1. English: Complete the homework assignment final draft on page 93 of your Writing booklet. Upload to managebac. Due on 
Day 1 cycle 10. 

Date: Day 8, Tuesday 8 December 

 من كتاب الطالب . 166صفحة  2درس "نائب الفاعل" تدريب  قضايا نحوية:. اللغة العربية:  ١

 تعداد للعرض الشفهي : ندوة صفية عن النوادر والقيم والدروس المستفادة منها  .  سالا
 (59  ( )صفحة3حل تقويم وحدة الدولة العباسية والدول المتتابعة )السؤال  . الاجتماعيات:٢

End of Cycle 9 

Reminders 
1. Q2 Quizzes: November 22 to November 30: Refer to the schedule sent to you on 14/11/2020 for the Q2 quiz dates 
and lessons to study. 
2. English: Please study the key vocabulary words on pages 86 - 88 in preparation for a spelling quiz on Day 7 

3. English: IXL: GG.7 Identify gerunds and their functions 

4. Math: IXL: V.16  Add and Subtract Linear Expressions  Due on day 8. 

 زكاة الفطر وصدقة التطوع  الوحدة الرابعةتم دراسة  :فقه . العلوم الإسلامية: ١
 فضل الصوم وشروط وجوبه الوحدة الخامسةو                                      

لحملات الصليبية (  الدولة العباسية والدول المتتابعة :درس تابع امتداد الدولة العباسية  ) ا تمت الدراسة من وحدة. الاجتماعيات: ٢
(59 - 54) صفحة  

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


